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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 1. december 2014 

stillet følgende spørgsmål nr. 275 (Alm. del) til ministeren for sundhed og fore-

byggelse, som hermed besvares endeligt. 

 

Spørgsmål nr. 275:  

’’Vil ministeren redegøre for ministerens politiske holdning til, hvor mange data 

der skal indsamles i de ikke-kliniske databaser?” 

 

Svar: 

Data er afgørende i udviklingen af det danske sundhedsvæsen i forhold til bå-

de kvalitet, aktivitet og styring. Derfor er der også behov for, at vi indsamler 

data i sundhedsvæsenet, så vi kan tilbyde en samlet og god behandling på 

tværs af sektorer. Men der må heller ikke herske tvivl om, at al indsamling og 

brug af patientfølsomme oplysninger skal foregå inden for lovgivningens ram-

mer og i sikre systemer. 

 

Jeg vil på den baggrund tage initiativ til at drøfte data i sundhedsvæsenet med 

sundhedsordførerne fra Folketingets partier. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Nick Hækkerup      /      Jørgen Abildgaard 
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